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Město Milevsko 

Finanční výbor 
se sídlem náměstí E. Beneše 420, 399 01 Milevsko 

telefon: 382 504 105, 382 504 111, fax: 382 521 879 

e-mail: sekret@milevsko-mesto.cz, www.milevsko-mesto.cz 

___________________________________________________________________________ 
 

V Milevsku 20. 08. 2015 

Č. j.: MM 26222/2015 

 

Zápis číslo 5/2015 

ze zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Milevska 

ze dne 19. 08. 2015  
 

 

Přítomni: 

Mgr. Petr Barda (odchod v 19,00h), Marcela Pekárková, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, 

Ing. František Šika, Ing. Miloslav Šváb (příchod v 16,45h), Ing. Marek Kafka  

 

Ing. Jiří Košťál - omluven 

 

Za MÚ Milevsko: 

Ing. Hana Jánová – tajemník finančního výboru 

 

Host: 

Mgr. Martin Třeštík – místostarosta (odchod v 17,35h) 

 

 

Program: 

1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého jednání. 

2. Rozpočtový výhled na roky 2016-2018 

3. Informace OF – aktuální stav rozpočtu, daňové příjmy 

4. Různé – průběh investic a velkých oprav v 1. pol. 2015, průběh úkolu kontroly 

mzdových předpisů, usnesení ze ZM č. 67/15 

5. Závěr 

 

 

1. Zahájení 

Zasedání se konalo v kanceláři vedoucí odboru finančního MÚ Milevsko.  

Zasedání Finančního výboru Zastupitelstva města Milevska zahájil předseda FV Mgr. Barda. 

Seznámil přítomné členy FV s programem zasedání. Navrhl projednat v bodě 4. Průběh úkolu 

kontroly mzdových předpisů. Všichni přítomní členové FV s takto upraveným programem 

vyslovily souhlas. 

Žádný z přítomných členů FV neměl k zápisu z minulého jednání připomínky. 

 

 

2. Rozpočtový výhled na roky 2016-2018 

H. Jánová seznámila přítomné se zpracovaným návrhem rozpočtového výhledu na roky 2016-

2018, s postupem přípravy a tvorby. Okomentovala jednotlivé výkyvy a navýšení především 

ve výdajové stránce. Dále Mgr. Třeštík doplnil další informace o struktuře, předpokládané 

zásobě peněz, plánované reprodukci majetku. O plánovaném rámci výdajů na investice a 

velké opravy později podrobně hovořil Ing. Doubek. 

FV se po diskuzi shodl na těchto připomínkách k rozpočtovému výhledu: 
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- Kapitálové výdaje jsou nedostatečné pro udržení stávajícího majetku a jeho údržbu 

- Město nemá zdroje na přirozenou reprodukci majetku, řešit nepotřebný majetek 

- Hledat úspory v běžných výdajích 

 

Usnesení č. 10/15: 

Finanční výbor Zastupitelstva města Milevska projednal návrh rozpočtového výhledu 

na roky 2016-2018 a souhlasí s předložením v Zastupitelstvu města Milevska, s tím že 

v rozpočtovém výhledu jsou nedostatečné kapitálové výdaje na udržení stávajícího 

majetku ve vazbě na výhled investic, zabývat se otázkou nepotřebného majetku a hledat 

úspory v běžných výdajích. 

 

Hlasováno: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno všemi přítomnými členy FV. 

 

 

3. Informace OF  

H. Jánová informovala o aktuálním vývoji daňového inkasa, po avízovaném propadu příjmů 

z daní, dochází ke zlepšení a stabilizaci. Dále byla podána informace o aktuálním stavu 

rozpočtu a schodku ve výši 6,7 mil. Kč a byly uvedeny důvody jeho vzniku. 

 

 

4. Různé 

Mgr. Barda podal informaci o průběžném plnění kontrolního opatření ohledně interních 

mzdových předpisů na MÚ Milevsko. (odchod Mgr. Bardy v 19,00h) 

 

V návaznosti na usnesení ZM č. 67/15: 
  

V. rozhodlo požádat do 6 měsíců o podání zprávy pro ZMM a FV ZMM od RMM jako valné hromady 

společnosti o konání dle předchozích bodů, 

 

VI. ukládá Finančnímu výboru ZMM provést kontrolu evidence a využití majetku společnosti, postupu při 

likvidaci nepotřebného a nepoužitelného majetku a vyhodnocování návratnosti při pořizování dlouhodobého 

majetku a kontrolu existence a obsahu výše doporučovaných předpisů (po termínu dle bodu V.), směrnic či 

metodik. Zprávu o provedené kontrole předložit ZMM. 

  

FV rozhodl o stanovení kontrolní komise – minimálně 4 členné. 

 

Usnesení č. 11/15: 

Finanční výbor Zastupitelstva města Milevska v návaznosti na usnesení ZMM č. 67/15 

pověřuje provedením kontroly komisi ve složení - Ing. Šika (vedoucí), Ing. Mgr. Doubek, 

p. Pekárková, Ing. Košťál. 
 

Hlasováno: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno všemi v té době přítomnými členy FV. 

 

 

5. Závěr 

Jednání bylo ukončeno v 19:15 hodin. 

 

Zapsala: H. Jánová – tajemník FV 

 

        Mgr. Petr Barda 

       předseda Finančního výboru ZMM 


